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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 19. května 2017 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz, Milan Franc

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Marcela Pažoutová a paní Mgr. Jana Runkasová.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. DSO  Mikroregion  Frýdlantsko  –  projekt  “Prevence  vzniku  odpadů  v  mikroregionu  Frýdlantsko”  
– pořízení domácích kompostérů a štěpkovače

2. FRB – vyhlášení II. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky

3. Obsluha pohostinství – výběr uchazeče

4. Žádosti subjektů působících v sociálních službách o podporu

5. Rozpočtová opatření 2017

6. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

7. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu  programu  č.  1  –  DSO  Mikroregion  Frýdlantsko  –  projekt  “Prevence  vzniku  odpadů  v  mikroregionu  
Frýdlantsko” – pořízení domácích kompostérů a štěpkovače:
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k projektu  “Prevence  vzniku  odpadů  v  mikroregionu
Frýdlantsko”. V uplynulých dnech zastupitelé obdrželi k tomuto projektu materiály. DSO Mikroregion Frýdlantsko
uspěl se žádostí o dotaci na projekt, v jehož rámci se zakoupí do sedmi zapojených obcí celkem 615 kompostérů a
4  štěpkovače.  Kompostéry  se  následně  zapůjčí  občanům  dotčených  obcí,  kteří  zároveň  dostanou  letáček  o
správném kompostování a současně se s nimi uzavře smlouva o výpůjčce. DSO Mikroregion nejprve nakoupí a
zapůjčí kompostéry obcím a po 5 letech se stanou majetkem obcí. To samé učiní obec se zapojenými občany.
Občan bude mít kompostér na pozemku po dobu 5 let a následně se stane jeho majitelem. Po dobu pěti let může
proběhnout kontrola využití kompostérů, takže je potřeba, aby byl tento majetek po dobu udržitelnosti v  pořádku
a využíván.  Dnes musíme jen potvrdit,  že  do tohoto projektu jdeme.  To musejí  potvrdit  i  ostatní  obce,  jinak
z projektu sejde.
Místostarosta – může vzniknout problém, když někdo z lidí kompostér odmítne?
Starosta – pokud to nastane, tak ho zkusíme nabídnout někomu jinému.
Mgr. Jana Runkasová – z jaké položky vezmeme peníze?
Starosta – z položky místní správy, máme zde rezervu.
Místostarosta – a štěpkovač bude poháněn jak?
Starosta – štěpkovač má samostatný motor. Navíc se zapojí za auto. Jedná se o drtič větví. Využijeme ho, abychom
nemuseli pálit větve. Nyní budeme muset najít místo na uskladnění.
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Jiřina Lukášová – mikroregion na to má nějaké své peníze?
Starosta – ne, peníze na spolufinancování tam musejí poslat zapojené obce.
Mgr. Jana Runkasová – jaká je hodnota jednoho kompostéru?
Starosta – ceny jsou různé podle velikosti. Dodavatel se bude ještě soutěžit.
Miroslava Mervová – kdo bude vybírat kompostéry?
Starosta – je určená výběrová komise. Ale neměly by to být kompostéry, co se běžně prodávají v hobby marketech.
Mgr. Jana Runkasová – kdybychom se dočkali?
Starosta – pokud půjde vše dobře, tak na podzim.

Usnesení číslo
31/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje převod finančních prostředků ve
výši  126.634,70 Kč  na  účet  DSO  Mikroregion  Frýdlantsko za účelem uhrazení  vlastního
spolupodílu  příjemcem  dotace  a  souhlasí  se  zněním  smlouvy  o  výpůjčce  mezi  obcí
Kunratice  
a DSO Mikroregion Frýdlantsko a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – FRB – vyhlášení II. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky:  
Pan starosta informoval zastupitelstvo, že se do prvního kola příjmu žádostí o půjčky z FRB nikdo nepřihlásil, a
proto navrhl vypsat nové kolo, kam by se opět uvolnila celá částka 340 tisíc korun. Termín je navržen od 1. do 28.
června.

Usnesení číslo
32/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje vypsání druhého kola příjmu žádostí
o poskytnutí půjčky z  FRB v roce 2017 dle směrnice č.  2/2012 – pravidla  pro tvorbu a
použití  účelových  prostředků  „Fondu  rozvoje  bydlení  Obce  Kunratice“,  kam  uvolňuje
340.000,- Kč. Termín podávání žádostí je od 1. června 2017 do 28. června 2017.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Obsluha pohostinství – výběr uchazeče:  
Pan  starosta  informoval  zastupitelstvo  o  průběhu  výběrového  řízení  na  pozici  obsluhy  pohostinství.  Do
stanoveného termínu se přihlásil pouze jeden uchazeč a tím je pan ing. Vlastimil Stárek. Dalším uchazečům údajně
nevyhovovala naše podmínka vztahující se na vzdělání.
Místostarosta – musíme se rozhodnout, jestli připustíme i praxi.
Luděk Pažout –  myslím si,  že  to jsou tvrdé podmínky.  Bude to jen zaměstnanec obce.  Vietnamec také  neměl
vzdělání.
Starosta  –  když  tam  byl  Vietnamec,  tak  hospodu  neprovozovala  obec.  K  podmínkám  pro  výběr  uchazečů  se
zastupitelé mohli vyjádřit. Nikdo je nepřipomínkoval.
Miroslava Mervová – dneska má maturitu kdekdo, tak proč nepožadovat výuční list.
Starosta – prosím, řekněte, jestli chcete podmínky změnit nebo ne. Nechci za někým chodit a prosit, aby vzal místo
v hospodě. Jen pro zajímavost, výběr v Heřmanicích trval 7 let.
Miroslav Liška – já bych ho pozval a vyzkoušel ho.
Starosta – jsem také pro. Ještě musíme doladit provozní dobu. V materiálech je vzor z Heřmanic, ale tu si můžeme
přizpůsobit podle zvyklosti našich návštěvníků.

Usnesení číslo
33/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere na vědomí jedinou přihlášku podanou
uchazečem panem Ing. Vlastimilem Stárkem, bytem Větrná 464, 468 61 Desná a souhlasí
s jeho přijetím na dobu určitou jeden rok.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Žádosti subjektů působících v sociálních službách o podporu:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostmi o finanční podporu. Dorazily k nám celkem čtyři žádosti. Jedná se
o Hospic, který žádá o podporu ve výši  5,- Kč na obyvatele. Dále Linka bezpečí, která žádá o 3 tisíce korun. Domov
U Spasitele žádá o 10 tisíc korun. Jako poslední dorazila  žádost od Nadace Ivana Dejmala, která se dříve jmenovala
Nadace pro záchranu Jizerských hor. Dříve jsem podpořili jejich projekt na opravu stezek. Ti žádají o částku v  řádu
tisíců korun. K Domovu U Spasitele musím poznamenat, že získají peníze z Tříkrálové sbírky, která se uskutečnila
v naší obci. Charita jim věnuje asi  4 tisíce. Musíme se připravit na to, že těchto žádostí bude přicházet čím dál více.
Jsem pro podporu subjektů,  které působí  v naší  oblasti.  Na krajském úřadě vzniká informační  systém, kde se
budou registrovat všechny společnosti poskytující sociální služby a bude zde vidět, kde působí a zároveň, jak jsou
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financované a kolik jim například chybí peněz. Náš rozpočet není nafukovací, ale již nyní musíme počítat s  nějakou
částkou na sociální sféru. Podle propočtů to bude vycházet asi na 200 korun na obyvatele. Pro naši obec by to
znamenalo cca 80 tisíc korun. Musí také vzniknout takzvaný komunitní plán sociálních služeb, který určí potřebnost
daných služeb na území naší obce nebo mikroregionu. My se pak budeme rozhodovat, koho podpoříme a koho ne.
 Miroslav Liška – ono na to nejde udělat v rámci kraje nějakou hromádku peněz?
Starosta – ta už svým způsobem vzniká, ale ani kraj nedokáže pokrýt všechny potřeby. Budou se muset na sociálnu
podílet i obce. Na nás bude, komu peníze dáme a komu ne. Spíš podpořme blízké služby, které jsou tady.
Luděk Pažout – jak často se dávají žádosti?
Starosta – žádají nás jednou za rok.
Místostarosta – stát upraví legislativu a dají nám na to peníze?
Starosta – ne, stát financování v posledních letech omezuje a přenáší zátěž na samosprávy.

Zastupitelstvo obce rozhodlo podpořit Hospic částkou 5,- Kč/obyvatele (1.830,-Kč), Domov U Spasitele částkou
6.000,-  Kč  a  Nadaci  Ivana  Dejmala  částkou  1.000,-  Kč.  Naopak  nebude  podpořena  žádost  Linky  bezpečí.
Podpořené subjekty získají finanční prostředky na základě darovacích smluv.

Usnesení číslo
34a/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši
1.830,-  Kč  žadateli  o  podporu,  kterým je  Hospic  sv.  Zdislavy,  o.p.s.,  IČO:  28700210,  se
sídlem  Pod  Perštýnem  321/1,  460  01   Liberec  IV  –  Perštýn  a  pověřuje  starostu  obce
k uzavření příslušné darovací smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
34b/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši
6.000,-  Kč  žadateli  o  podporu,  kterým  je  Domov  U  Spasitele,  IČ  73632791,  se  sídlem
Máchova  650,  464  01  Frýdlant  a  pověřuje  starostu  obce  k uzavření  příslušné  darovací
smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
34c/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši
1.000,-  Kč  žadateli  o  podporu,  kterým je Nadace  Ivana  Dejmala  pro  ochranu  přírody,  
IČ 46746030,  se sídlem Matoušova 453/21,  460 01 Liberec  3  a  pověřuje  starostu obce
k uzavření příslušné darovací smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Rozpočtová opatření 2017:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  obce  s rozpočtovými  opatřeními.  Opět  se  týkají  mzdových  prostředků
pracovníků VPP. Ty jsou ve výši 27 tisíc a 26.162,- Kč. Další rozpočtové opatření bude souviset s předchozím bodem
zasedání, v němž jsme schválili poskytnutí finančních darů.
Starosta – v souvislosti s hospodářskou činností jsme museli zřídit nový účet v bance.
Miroslava Mervová - kdy nastupuje paní Dorenová.
Starosta – snad od 1. dubna.

Usnesení číslo
35/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č. 3/2017. Rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se všeobecnými informacemi o dění v obci.
Územní  plán  obce  – V současnosti  již  máme  k dispozici  pracovní  verzi  návrhu  ke  společnému  projednání.  
Takřka  z 90%  je  vyhověno  požadavkům  navrhovatelů  změn.  Pouze  někde  záměry  narazily  na  ochranu
zemědělského půdního fondu. Náš územní plán byl podpořen dotací z MMR a dostaneme 85% ze dvou stupňů
dokumentace. Čistopis už budeme hradit z našich peněz.
Propojení vodovodních soustav – Včera se sešel druhý pracovní výbor, který předběžně řešil trasování propojek
vodovodních soustav. Tuto propojku musíme řešit i v návrhu našeho ÚPO. Je tu nápad vedení přivaděče v trati
bývalé  úzkokolejky.  Jedná  se  o  nejsnazší  trasu  z majetkoprávního  hlediska,  protože  těleso  dráhy  vlastní
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Mikroregion.
Včera se sešel druhý pracovní výbor, který předběžně řešil trasování propojek vodovodních soustav.
Vesnice roku  – dne 2. června k nám přijede komise ze soutěže Vesnice roku.  My se musíme rozhodnout,  co
bychom chtěli ukázat. Prosím Vás o návrhy, co bychom mohli a měli prezentovat. Letos by bylo fajn ukázat vše, co
jsme v uplynulém roce vybudovali. Počítám s fotografickou výstavou na sále kulturáku. Můžeme prezentovat práci
s mládeží a zaútočit na některé z ocenění.
Rekonstrukce KD –  Žádost o dotaci na II. etapu rekonstrukce kulturáku byla podaná. Požádali jsme o 300  tisíc.
Náklady se budou, jako v minulém roce pohybovat kolem jednoho milionu. II. etapa bude obsahovat rekonstrukci
kotelny, výměnu kotle a radiátorů. Budou se upravovat vstupní prostory do objektu. Proběhne úprava venkovní
terasy a  bude se dělat  nové sezení.  V souvislosti s provozem pohostinství  jsme uzavřeli  smlouvu s  pivovarem
Svijany
a s Plzeňským prazdrojem, který distribuuje Kozla.
Marcela Pažoutová – na vaření nemáme prostory, co třeba letáčky s pizzerií nebo kebabem?
Starosta – to je dobrý nápad. Chtěl bych také oslovit pana Jirečka, aby se podíval, co je do kuchyně potřeba.
Zároveň bych chtěl hledat název provozovny. Teď je to Kulturní dům Kunratice. Uspořádáme anketu mezi občany.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere poskytnuté informace na vědomí.

Diskuse:

 Marcela Pažoutová – máme už správce?

o Starosta  –  zatím  ne,  klíče  mám  já.  Prosím,  nechte  si  projít  hlavou  pravidla.  Zásadní  otázka  je

zpoplatnění využívání hřiště. Mám návrh řádu, který vám pošlu.

 Jaroslav Lachman – oslovte majitele pozemků, aby posekali.

o Starosta – budeme rozesílat dopisy.

 Luděk Pažout – na koupališti jíva kazí vodu.

o Starosta  –  strom budeme řešit  na  podzim.  Koupaliště  v současnosti nesmíme vypustit,  protože  se

v něm v květnu vyvíjí pulci. Výskyt obojživelníků je monitorovaný. Nemůžeme jej tak vyčistit, protože by

nám  hrozila  pokuta  za  poškozování  životního  prostředí.  Vypustíme  ho  až  před  zábavou  a  pak

v listopadu. Potom budeme čistit koupaliště na jaře v březnu.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:30 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č.

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Marcela Pažoutová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 19. května 2017
Mgr. Jana Runkasová ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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